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Een kamer in Amsterdam: lot uit loterij 

Kamernood weer 
huizenhoog 
Lange wachttijden bij de stichtingen studentenhuisves
ting en een loterij voor kamers bepalen het beeld voor 
woningzoekende eerstejaars. Bij de start van het stu
diejaar steekt het pijnlijke verschil tussen vraag en 
aanbod op de kamermarkt extra duidelijk de kop op. 
De kamernood onder studenten 
lijkt dit j aa r weer aUe records te 
breken. Bij de Stichting Studen
tenhuisvesting a a n de VU (SSH
VU) stonden per eind juli van dit 
j aa r ongeveer 1200 mensen op 
de wachtlijst. In 1987 en 1988 
waren dat nog respectievelijk 
1085 en 1100 woningzoeken
den. Getallen die echter niet he
lemaal vergelijkbaar zijn omdat 
het woningbestand van de SSH
VU op het Amstelveense com
plex Uilenstede met 1150 is toe
genomen tot circa 3500 eenhe
den. Dit is te danken a a n d e 
overname van de drie woonto
rens van de SSHAmsterdam, I 
juli jongstleden. Voor deze 
wooneenheden staat echter een 
(van d e SSHA overgenomen) 
apar te wachtlijst open met nog 
eens vijftig wachtenden. 
Voor eerstejaars met l ange reis
tijden wordt in de m a a n d e n juli, 
augustus en september voor
rang verleend en de toewijzing 
a a n reguliere wachtenden tij
delijk bevroren. Eind juli ston
den er al ruim honderd eerste

De studentenvakbond heeft het 
college begin augustus via zijn 
advocaat mr. E.J. Henrichs van 
het Amsterdamse kantoor 
Blackstone, Rueb & van Boe
schoten een aange tekende brief 
gestuurd. Daarin wordt het col
lege gesommeerd de auditoren
regeling te veranderen . De 
SRVU ging ertoe over een advo
caa t in te schakelen n a nul op 
het request gekregen te hebben 
op twee bezwaarbrieven a a n 
het college. 
De door het college getroffen re
geling heeft "een te zuinig, en 
dus voor de studenten van de 
VU nadelig, karakter", aldus vat 
mr. E.J. Henrichs de mening van 
zijn cliënt samen in zijn brief 
a a n het college. 
Het college stelde in mei op ba
sis van de ministeriële richtlij
nen een eigen auditorenrege
ling voor VUstudenten vast bij 
uitblijven van een afdoende re

Gert van Maanen 
jaars op deze voorrangslijst, 
een lijst die de komende d a g e n 
zeker nog zal groeien. Een 
woordvoerster van de SSHVU: 
"Er is per m a a n d ongeveer een 
aanbod van veertig kamers. Het 
is dus wel zeker dat we niet al 
d e mensen van die wachtlijst 
vóór september kunnen hel
pen". 
Naar verwachting zullen de 
wachttijden bij de SSHVU n a 1 
oktober nog extra worden opge
stuwd. De stichting hoopt half 
oktober een begin te maken met 
een uitgebreid renovatieplan, 
waardoor veel van de vrijko
mendende wooneenheden no
dig zullen zijn als wisselwoning. 
Verwacht wordt dat de wachttij
den dan kunnen oplopen tot an
derhalf jaar . 
Bij de SSHA zijn de wachttijden 
minstens een j aa r voor mensen 
die geen voorkeur voor een be
paa lde wijk opgeven. In de 
praktijk betekent dit dat men in 

geling door de minister. Om de 
kosten te beperken, zoals het 
coUege zei, werden de voor 
eventuele steun in aanmerking 
komende studenten op een limi
tatief lijstje opgesomd. Het col
lege biedt daar in slechts (tijde
lijke) steun a a n studenten die 
buiten hun schuld studievertra
ging opliepen (bijvoorbeeld 
door ziekte) en studenten die 
zich voor de VU verdienstelijk 
maakten, onder meer studenten 
die in d e universiteitsraad za
ten, Okeanoswedstrijdroeiers 
en VUorkesÜeden. 
Volgens de SRVU is het in strijd 
met de ministeriële richtlijn dat 
faculteitsraadsleden en be
stuurders van faculteitsvereni
gingen niet op het lijstje voorko
men. Het studenti idmaatschap 
van een faculteitsraad wordt in 
die richtlijn uitdrukkelijk ge
noemd en het staat het college 
niet vrij om d a a r v a n af te wij

aanmerking komt voor huisves
ting in Diemen of Amsterdam
Noord. Voor de binnenstad is de 
wachttijd minstens anderhalf 
jaar . In totaal stonden per eind 
juni 1900 mensen ingeschreven, 
m a a r volgens een woordvoer
der van de SSHA is men inmid
dels d e tweeduizend gepas 
seerd. Urgentiegevallen, zoals 
eerstejaars met l ange reistijden, 
worden per geval bekeken. 
De SSHAwoordvoerder illus
treert de schaarste aldus: "We 
zijn nu bezig mensen te plaat
sen die zich vorig j aa r decem
ber hebben ingeschreven. Dat 
zijn dan niet mensen uit Hilver
sum of Bussum, m a a r mensen 
met echt afschuwelijk l ange rei
safstanden, afkomstig uit 
ZeeuwsVlaanderen of de Wad
deneilanden. Het is weer een 
beetje erger d a n vorig jaar". 
Dezelfde indruk heerst bij de 
nietcommerciële kamerbu

reaus. Zo komen bij het kamer
bureau van het Amsterdams 
Steunpunt Wonen (ASW) a a n de 
Nieuwezijds Voorburgwal da
gelijks hoogstens vijf aanbie 
dingen voor kamers binnen. Dit 
a a n b o d wordt verloot onder d e 
mensen die zich 's ochtends 
hebben verzameld. Zo'n loterij 
voorkomt dat mensen de nacht 
voor het pand doorbrengen om 
er als eerste bij te zijn. 
Volgens een woordvoerder van 
de ASW verloopt deze loterij al
tijd erg rustig: "Kamerzoekers 
zijn zeer coulant en berustend". 
Hij wil nog wel nadrukkelijk 
waarschuwen voor commercië
le kamerbureaus: "Zelfs op de 
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Jan van der Veen 
ken, aldus de SRVU. En dat be
stuurders van faculteitsvereni
gingen buiten d e boot vallen is 
een miskenning van het belang 
van die verenigingen, w a a r v a n 
bestuurders destijds wel verlen
ging van inschrijvingsduur kon
den krijgen. 
De studentenvakbond vindt ver
der dat»het college het te ver
wachten aanta l a a n v r a g e n 
voor financiële steun veel te 
hoog raamt. Daarbij komt het 
college uit op een jaarlijks be
slag op het auditorenfonds van 
één miljoen gulden, terwijl er 
maximaal twee miljoen be
schikbaar zal zijn. Er is echter 
"geen reden om enige 'veilig
heidsmarge ' in te bouwen", al
dus de SRVUadvocaat in de 
brief. Bij e e n te grote toeloop 
van studenten en als gevolg 
d a a r v a n budgetoverschrijding 
kan de regeling immers eenvou
dig worden bijgesteld, omdat 
het college daar in zelf zegt dat 
alles afhangt van wat de minis
ter in concreto a a n geld in het 
auditorenfonds wil stoppen. 
Van de zijde van het college 
van bestuur was nog geen com
mentaar op de brief te krijgen. 
Het heeft de brief in studie. ■ 

Inhoud 
Siklóssy 
"Bij d e VU regeert Kafka", 
meent de exhoogleraar 
kuns tmat ige intel l igentie 
dr. L. Siklóssy. Voor d e 

vierde keer binnen een 
j aa r kruisen hij en d e VU d e 
d e g e n s via de rechter. 
Pag . 3. 

Pingpong 
De afgelopen m a a n d e n 
stak in d e computers van 
d e faculteit Geneeskunde 
de gevreesde pingpiong
balvirus d e kop op. Pag . 2. 

Studeren in 
Amsterdam 
Corps 
'Ontgroenen? Wij spreken 
liever van kennismaken 

op bas i s van gelijkwaar
digheid ' . Een beeld van 
het VUcorps op p a g . 6. 

Eten & dr inken 
"De vas te klanten van dat 
café vormen een verlopen 
geze lschap dat groten
dee l s bes taa t uit mislukte 
s tudenten. Klamp ze a a n 
en trek lering uit hun droe
vige geschiedenissen" . 
O p pag . 7 en 9 al les over 
kroegen, eethuizen en 
markten in Amsterdam. 

En verder 
De kunst van het videofil
men op pag . 11. Op de ach
terpagina: overleven in 
Buitenveldert, de woon en 
slaapwijk met de VU a l s 
grootste bedrijf. 

VUbestuur 
wil proef 
met 'zuivere' 
koffie 
Het komende j aa r kan a a n de 
VU zogenaamde Max Have
laarkoffie gedronken worden. 
In een brief a a n d e universiteits
r a a d doet het bestuur van de VU 
het voorstel om voor de duur 
van een j aa r deze 'zuivere' kof
fie te schenken naas t de thans 
aangeboden soort. 
Na een j aa r moet d a n bekeken 
worden hoe groot de belang
stelling voor Max Havelaarkof
fie is en hoeveel geld de VU 
extra voor deze (duurdere) kof
fie moet uittrekken. 
De studentenvakbond SRVU, de 
studentenfractie PKV in de uni
versiteitsraad en Wereldwinkel 
VU dringen al enige tijd a a n op 
het schenken van Max Have
laarkoffie. Volgens deze orga
nisaties komt de verkoop van dit 
produkt d e positie v a n kleine 
koffieboeren in ontwikkelings, 
landen ten goede. 
Aan dat laatste argimient zitten 
overigens wel enkele haken en 
ogen, zo schrijft het college van 
bestuur in zijn brief. Het heeft 
over deze kwestie advies inge
wonnen bij pro f.dr. J.W. Gun
ning van het Economisch en So
ciaal Instituur van de VU. 
Gunning vermeldt in zijn 20 pa
gina's tellende advies de kritiek 
die her en der op de Max Have
laaraktie geleverd is. Hoofd
punt van deze kritiek is dat het 
bedrag dat de consument meer 
betaalt voor Max Havelaarkof
fie d a n voor gewone koffie (zo'n 
50 cent per pak), slechts een 
klein deel (18 procent) de koffie
verbouwende boer bereikt. Vol
gens deze kritiek zijn hiervoor 
twee oorzaken a a n te wijzen. 
Ten eerste gaa t d e exportprijs 
die het koffieproducerende land 
ontvangt met veel minder d a n 
50 cent omhoog; een groot deel 
van dat b e d r a g blijft in Neder
land. Ten tweede zouden bin
nen het ontwikkelingsland niet 
alleen de boeren profiteren van 
de prijsverhoging, m a a r ook de 
overheid. ■ 

(Wim Crezee) 

Raadsl id ]. Brug 
overleden 
Zondag 13 augus tu s is het uni
versi te i tsraadsl id dr. J. Brug op 
een leeftijd van 65 jaar over
leden. De heer Brug maak te 
s inds september 1984 deel uit 
van de Verenigingsfractie van 
d e r aad . ■ 

Advertentie 

VU Boekhandel U. 
Alle medewerkers 
van de '■ ■■ ■. 
VU Boekhandel 
wensen u een 
succesvol studiejaar. \ __ 

A ^ è ^ Aan ons i;,^; 
t^^k^ zal het niet 

Studentenvakbond eist v a n 'te zuinig' college herziening 

SRVU: zo nodig kort geding 
over auditorenregeling 
De studentenvakbond SRVU zal een kort geding tegen 
de VU aanspannen als het college van bestuur de 
regeling voor financiële steun aan auditoren niet vóór 
medio september herziet. Volgens de SRVU kunnen nu 
ten onrechte studentleden van faculteitsraden en be
stuurders van faculteitsverenigingen geen beroep op 
die steun doen. Bovendien is daar best geld voor, aldus 
de SRVU. 


